
 

 

 
 

Verksamhetsberättelse för år 2020 
Det tredje verksamhetsåret 

 

Styrelse: 
Ordförande  Lars-Erik Svensson 
Vice ordförande Katrin Björksten 
Kassör  Gisela Grünwedl 
Sekreterare  Jasmin Nouri  
Ledamot                              Lilian Lagergren 
Ledamot  Anna Thomasson 
Ledamot  Bengt Andersson 

   
Suppleanter  Kim Dahlgren  
  Tina Sjöberg 
  Jennika Lundström 
 
Styrelsen har haft 8 protokollförda ordinarie styrelsemöten under året. Mötena har genomförts via 
konferenstelefon, Skype eller hemma hos Katrin Björksten alternativt Gisela Grünwedl/Lars-Erik 
Svensson för de som kunnat delta fysiskt. 
 

Övriga funktionärer: 
Revisorer  Annika Myhrberg 

 
Valberedning  Styrelsen  

 
Redaktör medlemsblad Katrin Björksten 
Redigerare medlemsblad Lars-Erik Svensson 
Webmaster  Kim Dahlgren och Gisela Grünwedl 

 

Medlemmar: 
Den 31: a december 2020 hade föreningen 336 medlemmar. 
 

Årsmöte  
Bengalföreningens årsmöte avhölls den 29 februari på Bunsövägen 31 i Saltsjö-Boo. Deltagarna på 
årsmötet bjöds på fika.  
 

Hemsida 
Webbmästare har varit Kim Dahlgren och Gisela Grünwedl. Hemsidan uppdateras regelbundet. I 
snitt har vi 2 300 besökare per månad. Arbete pågår för att förnya hemsidan. 
 



 

 

Facebook och Instagram 
Vår Facebooksida har kontinuerligt uppdaterats av Maria Andersson och Tina Sjöberg. Instagram 
uppdateras av Petra Wihlen, Katrin Björksten och Jenny Lindqvist. 
 

Medlemsblad  
Fyra nummer av ”Bengalbladet” har utkommit under året.  Redaktör har varit Katrin Björksten. Re-
digerare har under året varit Lars-Erik Svensson. Medlemsbladet läggs upp som en PDF-fil som se-
dan konverteras till en Flip Book, till vilken en länk skickas ut till medlemmarna. 
 

Fototävling 
En fototävling med vårbilder anordnades under våren. Föreningen köpte presentkort från Supercat 
som priser. 
 

Medlemsträffar 
Föreningen har haft 2 medlemsträffar utomhus under året. Ena träffen genomfördes hemma hos 

Katrin Björksten i Tyresö den 7 juni, och den andra träffen hemma hos Petra Wihlén i Göteborg den 
29 augusti. Bägge träffarna innehöll en tipsrunda, fika och mycket trevligt ”kattprat”. 
   
Breed BIS (Digitalt)  
I augusti genomförde föreningen ett digitalt ”Breed BIS”. Medlemmarna fick skicka in tre foton på 
sin/sina katter som sedan bedömdes av FIFe-domaren Sirpa Lindelöf. Responsen var enorm - 82 
katter deltog. Priser delades ut till de tre bästa katterna i varje klass. Agria, Supercat och Bengal-
föreningen sponsrade med priser till vinnarna. 
 

Avtal med Agria.  
Avtalet med försäkringsbolaget Agria har fortlöpt under året. 
 

Avtal med Mush 
Avtalet med Mush har fortlöpt under året. Avtalet innebär att alla nya medlemmar får en broschyr 
samt en rabattkod som gäller för en påse Mush kattmat. I utskicket ingår även en liten kattleksak. 
 

Medlemsutskick 
Det har skett ett medlemsutskick i december då även en påminnelse om att det var dags att betala 
medlemsavgiften för 2021 fanns med.  Utskicket bestod i ett godisstick som var sponsrat av Vita-
kraft och 2 st kattleksaker inköpta av Bengalföreningen. 
 

Rabatter för medlemmar 
Vi har under året haft rabattavtal med Supercat, ScentStop, Langford Vet och Nutram. 
 

Annonsering 
En miniannons för föreningen har funnits i årets alla nummer av Sveraks tidning ”Våra katter”.  
 

Sponsring 
Föreningen har sponsrat Fisksätra Katthem med 2000 kr. Katthemmet har satt upp vår logga bland 
sponsorerna på deras hemsida. 
 
 



 

 

Ekonomi 
Medlemsavgiften har under året varit 100 kr.  
 
Styrelsen har vinnlagt sig om att hålla föreningens utgifter nere och spendera föreningens tillgångar 
så att de rimligen kommer så många medlemmar som möjligt tillgodo. Det betyder att inga gene-
rella styrelsearvoden har betalats ut, styrelsemöten har hållits via telefon för att spara tid och rese-
ersättningar, att medlemsbladet endast finns i elektroniskt format för att slippa tryckkostnader, 
samt att styrelsen bidragit med mycket eget helt obetalt arbete. Dessutom har föreningen en spon-
sor i Agria som har bidragit med goodie-bags till våra medlemsträffar samt 2000 kr. Allt detta har 
betytt att styrelsen anser att föreningens ekonomi nu är god – eller t.o.m mycket god – trots låg 
medlemsavgift, redan efter bara drygt 2 års verksamhet och trots en hel del utgifter för årets aktivi-
teter. Till detta har också det betydande medlemstillströmningen bidragit – långt mer än vad styrel-
sen förväntade sig vid förra årsskiftet. 
 
Detta betyder att kommande styrelse efter årsmötet har betydligt bättre ekonomiska förutsätt-
ningar för att utveckla verksamheten, än tidigare - förutsatt att den kommande styrelsen fortsätter 
att nyttja föreningens tillgångar med målsättningen att få ut mesta möjliga verksamhet ur varje 
krona, till gagn för alla medlemmar. 
 
För mer detaljerad information, se den ekonomiska rapporten. 
 

Övrigt 
Pga corona-pandemin under året har flera planerade arrangemang fått ställas in då de har varit ar-
rangemang med fysisk närvaro, något som inte har varit förenligt med myndigheters rekommendat-
ioner och regeringens beslut för att minska smittspridningen i samhället. Ett sådant planerat ar-
rangemang var ett klubbmästerskap vilket var tänkt att genomföras den 12 september men fick 
ställas in. Ett annat var 3 studiecirklar i samarbete med Studiefrämjandet i deras lokal i Nacka, vilka 
var planerade under våren, vilka också fick ställas in. 
  
Datum: 2021-02-13 
 
 
……………………………………………………………………….. ………………………………………………………………………. 
Lars-Erik Svensson, Ordförande  Katrin Björksten, Vice ordförande 
 
 
 
……………………………………………………………………….. ………………………………………………………………………. 
Gisela Grünwedl, Kassör      Jasmin Jaziri Nouri, sekreterare 
 
 
 
……………………………………………………………………….. ………………………………………………………………………. 
Lilian Lagergren, ledamot         Anna Tomasson, ledamot 
 
 
 
………………………………………………………………………..          
Bengt Andersson, ledamot                                               


